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Z Á P I S 
 

zo  9.  riadneho zasadnutia ObZ Obce Poniky, ktoré sa konalo 

dňa 15. októbra  2015 v kultúrnom dome v Ponikách 

 

Prítomní :                               podľa prezenčnej listiny 

         

Program:                                podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 
 

K bodu č. 1 

Otvorenie 9. riadneho zasadnutia ObZ v Ponikách 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal starosta obce Ing. Ján Beňo.  

 

K bodu č. 2 

Schválenie programu rokovania zastupiteľstva obce Poniky 

Poslanci ObZ v Ponikách boli oboznámení s programom rokovania, ktorý bol upravený 

nasledovne: 

- vypustenie bodov: 

5. podbod 5.1 Nakladanie a hospodárenie s majetkom obce, žiadosť o odpredaj pozemku 

v prospech Zuzany Piarovej, Horná ulica 267, Poniky 

10. Inventarizácia majetku obce Poniky vykonaná k 30.06.2015 

12. Zrušenie VZN č. 2/2011 

- doplnenie bodov 

14. Predĺženie platnosti PHSR obce Poniky do termínu schválenia nového dokumentu 

a3) preloženie bodu č. 11 Správa o výsledku kontrol pod bod. č. 6 a následný 

posun/prečíslovanie nasledujúcich bodov 

ObZ jednohlasne schválilo program 9. zasadnutia ObZ s navrhovanou zmenou. 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

K bodu č. 3 

Kontrola plnenia uznesení 
Prednosta Obecného úradu Poniky  informoval prítomných o plnení uznesení zo zasadnutia 

ObZ, ktoré sa konalo dňa 04.06. 2015, 28.07.2015 a 25.09.2015. 
Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo na vedomie kontrolu plnenia uznesení  prijatých na zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva obce Poniky dňa 04.06. 2015, 28.07.2015 a 25.09.2015. 

 

K bodu č. 4 

Informatívna správa o aktivitách starostu obce 
Starosta obce prítomných informoval o aktivitách starostu obce: 

Posledné dve zasadnutia ObZ súviseli s prípravou projektov, na ktoré obec mieni využiť 

externé zdroje. 

Zabezpečovanie a riešenie základnej oblasti v činnosti OcÚ v originálnych aj prenesených 

kompetenciách s radou školy, ZŠ s MŠ, SZUŠ Talent. 

Informoval  o súčasnej situácii so súkromnou základnou umeleckou školou (SZUŠ). 

Rozhodnutím Ministerstva školstva SR bolo sídlo SZUŠ dané na obec Hiadeľ, pričom obec 

Poniky nefiguruje ani ako alokované pracovisko. Zostávajúce finančné prostriedky však nie je 

možné previesť na obec Hiadeľ. Starosta obce Poniky požiada Ministerstvo školstva . 

o usmernenie v otázke ďalšieho financovania SZUŠ.  
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Informoval prítomných o súčasnom stave Obecného podniku lesov, spol. s r.o. Poniky (OPL). 

Situácia v hospodárení strediska píly je kritická. Rímskokatolícka cirkev vypovedala OPL 

nájomnú zmluvu a požiadala OPL o zastavenie ťažby drevnej hmoty v lokalite farská hora. 

Pozastavenie ťažby v Lome Bôrovie. Zatiaľ nie je doriešený odvoz stavebného odpadu 

v rámci zasypania vyťaženého priestoru. 

Rokoval s Družstvom chovateľov oviec, s AGRO-PONIKY, s.r.o. a AG Poniky, s. r. o. 

ohľadne obhospodarovania prenajatých pozemkov vo vlastníctve. Značná časť pozemkov je 

už zarastená, preto sa bude pracovať na prevedení pozemkov do Lesného pôdneho fondu. 

Pozemky sa budú preberať pri ukončení zmluvných vzťahov a posudzovať komisiou na výrub 

drevín, pozemky budú zo strany obce kontrolované. Cena prenajatých pozemkov je 

v rozmedzí od 7,46 € do 10 €. Do budúcnosti bude obec žiadať vyššie nájomné za prenajaté 

pozemky. Prenájom pozemkov sa bude riešiť prostredníctvom verejnoobchodnej súťaže. 

Zabezpečenie hygieny a ochrany prameňov pitnej vody so StVS, a.s. Banská Bystrica. (bežné 

porasty) 

Čistenie vodného toku Vladárka. Stromy, ktoré narúšali reguláciu vodného toku sú už 

označené za prítomnosti odborne spôsobilej osoby pána zo Slovenského vodhohospodárskeho 

podniku, a.s. (SVP, a.s.), pána prednostu a Ing. Juraja Piara. Zároveň bol SVP, a.s.  požiadaný  

o zaradenie výstavby a opravy parapetov na vodnom toku Vladárka do investičného plánu. 

Uskutočnilo sa verejné obstarávanie na hydraulickú ruku na traktor, verejné obstarávanie na 

poistenie majetku obce, OPL a ZŠ s MŠ Štefana Žáryho Poniky. 

Pracuje sa na projekte revitalizácie námestie a priľahlých plôch. Projektová dokumentácia 

bude predložená pravdepodobne 26.10.2015 a na ďalších projektoch najmä: rekonštrukcia 

OcÚ, verejné osvetlenie, rekonštrukcia budovy MŠ, vybudovaniu autobusových zastávok, 

kamerový systém, širokopásmový internet na báze optiky, financovaný z OPIS. 

Uskutočnili sa štátne stavebné dohľady nad stavbami, ktorých výstavba prebieha v rozpore 

s platnou legislatívou. Zároveň je pripravený aj štátny stavebný dohľad na rodinný dom s.č. 

17, oproti KD Poniky, kolaudačné konania stavieb. 

Zrekonštruoval na kríž na Námestí Pod krížom v časti obce Ponická Huta, na čo finančne 

prispeli aj farníci v sume 505 €. 

Bola vykonaná kontrola pripravenosti obce na vykurovaciu sezónu so zástupcom Bioenergia 

pánom Lakomčíkom. 

Kultúrnošportové akcie: 

Detský folklórny festival Zdola Ponickýho mlyna, výstava fotografií a premietanie videa 

z DFF, 71. výročie SNP, cyklistické preteky Ponickými kiarmi, Memoriál Ondreja Holca, 

súťaž v hasičskom športe, akcie podporujúce fungovanie ochotníckeho divadla Vladária, 

zápisy do pamätnej knihy, jedna zlatá svadba, 2 občianske sobáše. Pripravuje sa Posedenie pri 

spoločnom stole, Mikuláš a Viančoný koncert. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo na vedomie  

informatívnu správu o aktivitách starostu obce. 

 

K bodu č. 5 

Nakladanie a hospodárenie s majetkom obce Poniky 

Podbod 5.2 Žiadosť o odpredaj pozemku žiadateľa Miroslava Turzu, trvale bytom 

Horná ulica 229/4, Poniky 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo  na vedomie 

žiadosť o odkúpenie časti pozemku parc. Č. KN „E“ 8582/1, t.č. vedenom na LV č. 2510 na 

základe žiadosti žiadateľa Miroslava Turzu, trvale bytom Horná ulica 229/4, Poniky. 

Neschválilo 
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odpredaj časti pozemku parc. č. KN „E“ 8582/1, t.č. vedený na LV č. 2510, ktorý sa nachádza 

pri stavbe rodinného domu s.č. 229, Horná ulica v prospech žiadateľa Miroslava Turzu, trvale 

bytom Horná ulica 229/4, Poniky 

ObZ 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

Nakladanie a hospodárenie s majetkom obce Poniky 

Podbod 5.3 Informácia o zámere nadobudnúť pozemky v prospech obce Poniky 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo  na vedomie 

1. informáciu o žiadosti o odpredaj pozemkov v prospech obce Poniky,  parc. č. KN „E“ 791, 

vedená na LV č. 2898  a parc. č. KN „E“ 979, vedená na LV č. 979, kat. územie Poniky od 

Slovenského pozemkového fondu. 

2.  informáciu o zámere odkúpiť pozemky parc. č. KN „E“ 457, vedená na LV č. 793, KN „E“ 

419, vedená na LV č. 767 a KN „E“ 455, vedená na LV č. 2818 od známych vlastníkov 

a od Slovenského pozemkového fondu spravujúceho predmetné pozemky za neznámych 

vlastníkov. 

    3. informáciu o zámere odkúpiť pozemky parc. č. KN „E“ 3675, vedená na LV č.3600 a KN 

„E“ 3676, vedená na LV č. 3601 od Slovenského pozemkového fondu. 

Požiadalo   
Starostu obce Poniky konať vo veci odkúpenia pozemkov parc. č. KN „E“ 791, KN „E“ 797, 

KN „E“ 457, KN „E“ 419, KN „E“ 455, KN „E“ 3675 a KN „E“ 3676. 

ObZ 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

K bodu č. 6 

Správa o výsledku kontrol  

Správu o výsledku kontrol predložila hlavná kontrolórka obce Jana Klimová. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo na vedomie 

správu o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra obce Poniky. 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

K bodu 7  Nakladanie a hospodárenie s majetkom obce v Obecnom podniku lesov, spol. 

s r.o. Poniky 
Správu o hospodárení s majetkom obce v OPL odprezentoval konateľ Ing. Peter Matula. 

Ing. Juraj Piar doplnil správu a vyslovil názor, že občania si myslia, že pri ťažbe o objeme 

15 000 m3 ročne sa úplne zničí lesný porast. To však nie je pravda, nakoľko les v kat. území 

Poniky je značne prestárlý a keď sa nebude obnovovať budú škodcami napadnuté aj mladé 

lesné porasty. 

Pán starosta konštatoval, že sa musí zefektívniť proces piliarskej prevádzky. Ak sa to 

nepodarí, zváži sa zrušenie prevádzky píly. Zároveň poďakoval konateľom za vykonanú prácu 

v oblasti usporiadania účtovníctva, projekte lesopestebných prác a pod.. Informoval  

prítomných o projekte údržby lesnej cesty a výstavby protipožiarnej nádrže Húdlová. 

Konatelia dali zamestnancom možnosť prenajať si prevádzku píly, doteraz však nedostali 

odpoveď. Optimálne pílenie by bolo 40-45 m3 guľatiny za smenu. Do OPL prišiel odborník 

gátrista, ktorý zamestnancom prakticky ukázal akým spôsobom je potrebné píliť, aby sa 

dosiahol žiadaný objem. Ohľadom ceny naštiepaného palivového dreva 55 € pripomenul, že 

predmetná cena je optimálna, nakoľko dovoz je zdarma. Zároveň prítomných upozornil, že 

v prípade, že občan dostane zlé drevo je potrebné sa okamžite obrátiť na konateľov OPL. 
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K správe boli nasledovné otázky a pripomienky: 

Marek Matuška – aká je mesačná splátka FLS píly ? Odpovedal Ing. Matula – mesačný odpis 

FLS píly je ročne spolu 7300 eur. 

Ing. Roman Resl: je dobré, že do vedenia sa dostali domáci ľudia. S prevádzkou píly nie je 

spokojný. Má záujem sa na problém pozrieť podrobnejšie. Opýtal sa či je možné nahliadnuť 

do dokumentov ohľadne píly. Ing. Matula – áno je to možné. 

Pán starosta uložil konateľom, aby zabezpečili prístup dokumentov Ing. Reslovi od roku 2009 

až po súčasnosť. 

Ing. Roman Resl: aká je možnosť odpredania FLS píly.  

Pán starosta: píla je funkčná, personál nemá záujem píliť na tomto stroji. Nadobúdacia cena 

zariadenia je viac ako 90 000 eur. 

Ing. Peter Matula: cena píly je 96 000 eur. Pýtal sa dodávajúcej firmy n spätný odkup píly. 

Cena odkupu by bola 50 000 eur. 

Pán starosta: hľadá sa pre pílu príslušný program. Kvalitný porez z takejto technológie je 

možné predať drahšie až o  6 eur/m3. 

Ing. Roman Resl: plánuje sa presunúť zber záhradného odpadu a prevádzku kotolní na 

biomasu na OPL ? 

Odpovedal Ing. Peter Matula: predmetnými aktivitami sa zatiaľ nezaoberali, ale mohol by to 

byť dobrý nápad. 

Hlavná kontrolórka obce Poniky súhlasí s radikálnym riešením fungovania prevádzky píly, 

nakoľko sa jedná o finančné prostriedky obce. Nie je možné neustále dotovať prevádzky 

piliarskej výroby. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo na vedomie 

informáciu o nakladaní majetku obce v Obecnom podniku lesov, spol. s r.o. 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

K bodu 8  

Čerpanie rozpočtu obce Poniky za obdobie od januára do 30. septembra 2015 

O čerpaní rozpočtu prítomných informovala pani Božena Bukvajová. 

K čerpaniu rozpočtu boli nasledovné otázky a pripomienky: 

Pán starosta: na pracovnej porade sa riešili pohľadávky. Je to dosť komplikované, pani 

Mrázová neplatičov vyzýva. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo na vedomie 

čerpanie rozpočtu obce Poniky za obdobie od januára do 30. septembra 2015. 

Hlasovanie: 5/0/0/ 
 

K bodu 9 Zmena rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zmenu rozpočtu odprezentovala pani Viera Mrázová. 

Skonštatovalo, 

že návrh zmeny rozpočtu Obce Poniky na rok 2015 rozpočtovým opatrením č. 2/2015 je 

vypracovaný na základe reálnych a nevyhnutných potrieb obce v roku 2015.  

Schválilo 

zmenu rozpočtu obce Poniky tak ako je uvedené v dôvodovej správe. 

Zobralo na vedomie 

stanovisko hlavnej kontrolórky obce Poniky k návrhu zmeny rozpočtu obce Poniky na rok 

2015. 
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Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

 

K bodu 10 Informatívna správa o rozpočte na nasledujúce rozpočtované obdobie 

Informatívnu správu o rozpočte na nasledujúce rozpočtované obdobie predložil pán 

prednosta: 

K správe boli nasledovné otázky a pripomienky: 

Pán starosta: budúci rok sa predpokladajú vyššie investície na projekty a ich realizáciu, kde 

musí byť spolufinancovanie obce od 5 do 15 %. Obec má záujem o výstavbu zariadenia pre 

seniorov, rekonštrukciu kultúrneho domu v Ponickej Lehôtke, kde je značne zlý technický 

stav stavby, ako napr. strecha, kotolňa a ďalšie projekty. 

Ing. Roman Resl: dokedy má byť pripravený rozpočet na nasledujúce rozpočtované obdobie ? 

Pán starosta: poslanci ObZ doteraz nepredložili svoje návrhy na rozpočet. Rozpočet nie je 

problém pripraviť, ale čaká sa práve na návrhy poslancov. Pán starosta zadá interný termín na 

zostavenie rozpočtu. 

Ing. Roman Resl: ako člen komisie financií a správy majetku a predseda komisie životného 

prostredia, územného plánovania a výstavby zvolá pracovné stretnutie poslancov a budú 

pracovať spoločne na návrhu rozpočtu. Potrebujú však vedieť výšku plánovaných finančných 

prostriedkov. 

Pán starosta: obec má dostatok priestorov na stretnutie poslancov. K dispozícii je technika 

i ostatné vybavenie. O financovaní z externých a interných zdrojov informoval 

v informatívnej správe. Obecný úrad však potrebuje súčinnosť poslancov. Vyzval poslancov, 

aby predložili svoje návrhy. 

Ing. Roman Resl: ospravedlnil sa za neskorší príchod. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo na vedomie 

informatívnu správu o rozpočte na nasledujúce rozpočtované obdobie 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

K bodu 11 Smernica o vybavovaní podnetov súvisiacich s oznamovaním 

protispoločenskej činnosti – informácia  

Smernicu o vybavovaní podnetov súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti 

predložil pán prednosta. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo na vedomie 

Smernicu o vybavovaní podnetov súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti 

s účinnosťou od 1. júla 2015. 

Určilo,   

že vo vzťahu k rozpočtovým a príspevkovým organizáciám, ktoré sú v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce, a ktorých zakladateľom je obec bude plniť úlohu zodpovednej  osoby v 

zmysle zákona 307/2014. Z.z. o niektorých opatreniach súvisiacich s oznamovaním 

protispoločenskej činnosti a o zmene a doplnení niektorých zákonov hlavná kontrolórka. 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

K bodu 12 Obstaranie územného plánu sídelného útvaru Poniky 

K obstaraniu územného plánu boli nasledovné otázky a pripomienky: 

Ing. Roman Resl: ako rýchlo bude spracovaný nový územný plán ? Apeloval na poslancov, 

aby sa proces urýchlil. 

Pán starosta: obstaranie spracovania územného plánu musí ísť cez verejné obstarávanie. Musí 

byť jasne zadaný technický opis predmetu zákazky. Opýtal sa, kto z poslancov resp. 
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prítomných sa chce na vypracovaní opisu predmetu zákazky podieľať. Prihlásili sa Ing. Peter 

Matula, Ing. Roman Resl, Roman Meško, Ing. Juraj Piar, Mgr. Mária Janovčíková. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Schválilo 

obstaranie  územného plánu sídelného útvaru Poniky. 

Požiadalo   

starostu obce  konať vo veci obstarania územného plánu  sídelného útvaru Poniky. 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

K bodu 13 Informatívna správa o začiatku školského roka 2015/2016  a pripravenosti 

ZŠ s MŠ Štefana Žáryho Poniky na nový školský rok 

Informatívna správa o začiatku školského roka 2015/2016  a pripravenosti ZŠ s MŠ Štefana 

Žáryho Poniky na nový školský rok predložila Mgr. Mária Janovčíková. 

K správe boli nasledovné pripomienky a otázky: 

Pán starosta: nie je potešiteľné, že klesá počet žiakov. Škola sa musí viac činiť v oblasti 

získavania detí do školy. Kapacita ZŠ je 223 žiakov, v súčasnosti školu navštevuje 115 

žiakov. Schvaľuje otvorenie školského klubu ráno a predĺženie prevádzky do 17.00 hod,, 

naproti tomu nesúhlasí, že MŠ je v prevádzke len do 16.00 hod. aj napriek tomu, že na 

zasadnutí rady školy (RŠ) boli predložené jasné návrhy. Žiada poslancov, členov RŠ, aby sa 

aktívne zúčastňovali zasadnutí RŠ 

Marek Matuška: čo znamená nadštandardná služba, možnosť pobytu dieťaťa v MŠ do 17.00 

hod., či je to platená služba. 

Mgr. Jaroslava Berčíková. Nie je to platená služba. Rodič musí deň predtým, alebo v ten deň 

ráno o túto službu požiadať. Po zasadnutí RŠ sa uskutočnilo rodičovské združenie v MŠ, kde 

si rodičia schválili čas prevádzky od 6.00 do 16.00 hod.. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Zobralo na vedomie 

informatívnu správu o začiatku školského roka 2015/2016 a pripravenosti ZŠ s MŠ Štefana 

Žáryho Poniky na nový školský rok. 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

K bodu 14 Predĺženie platnosti PHSR obe Poniky do termínu schválenia nového 

dokumentu 

K PHSR boli nasledovné pripomienky a otázky: 

Pán starosta: práce na PHSR sa pozastavili. Uskutočnili sa stretnutia s rôznymi cieľovými 

skupinami. Požiadal o zaktivizovanie pracovnej skupiny. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

Schválilo 

platnosť Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja schváleného uznesením č. 240/2005 

zo dňa 21.06.2005 do termínu schválenia nového Programu hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja na ďalšie obdobie Obecným zastupiteľstvom. 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

K bodu 15 Požiadavky a návrhy poslancov z ich volebných obvodov 

Roman Meško: na ceste zo Šalkovej do Poník nové zvodidlo nie je dokončené. Navrhuje 

zvolať stretnutie so zástupcami RSCBB. 

Ing. Alena Ježeková: doriešenie autobusového spojenia s odchodom o 6.35 hod. z Ponickej 

Huty, aby zachádzal až do Rooseweltovej nemocnici, nakoľko tým smerom cestuje veľa 

študentov z Poník. 
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Ing. Peter Matula: už asi pred polrokom žiadal o vykonanie opravy jarkov a válova v Ponickej 

Lehôtke do dnešného dňa to nie je hotové. 

Pán prednosta:  vykonať práce mal uložené pán Lenár už v marci, do dnešného dňa  úlohu 

nesplnil. Pán starosta požiadal pána prednostu aby vec doriešil. 

Ing. Roman Resl výrub stromov v evanjelickom cintoríne. Nakoľko sa jedná o majetok ev. 

cirkvi je potrebné kontaktovať evanjelický farský úrad a nájsť spoločné riešenie a dohodnúť 

sa na spolufinancovaní výrubu. Pán starosta: obec nemôže povoliť niečo o čo nie je 

požiadané. Ing. Roman Resl schvaľuje zber zeleného odpadu, je potrebné doriešiť jeho 

uskladnenie. Pán starosta požiadal zamestnancov o opätovné hlásenie ohľadne výrubu 

v miestnom rozhlase. 

Marek Matuška. Posunúť značku dať prednosť v jazde pred rodinným domom s.č. 165, 

nakoľko kvôli jej osadeniu nevedia prejsť na miestnu komunikáciu nákladné autá. Vyčistiť 

pred firmou AGRO-PONIKY kanál, nakoľko je zanesený a v daždivých dňoch je zaplavená 

Družstevná ulica. Pri bytovom dome s.č. 168 nie je vybudovaný kanál na dažďovú vodu. 

Oprava chodníka od ZŠ po Námestie Štefana Žáryho. Neustále sa vyskytuje problém so 

signálom káblovej televízie (KT). 

Pán starosta: na základe uvedeného sa vypíše nové výberové konanie na miesto správcu 

obecného majetku. Zároveň pripomenul, že je potrebné zakázať parkovať ťažké vozidlá na 

chodníkoch resp. miestnych komunikáciách, ktoré na to nie sú konštrukčne uspôsobené. 

Problém s káblovou televíziou sa rieši. V súčasnosti je pripojených asi  115 užívateľov. 

Každý užívateľ sa vyzval, či má záujem platiť poplatok za KT. zariadenie KT je zastaralé. Aj 

stožiar na stráni je v zlom stave. Prevádzkovanie KT pôjde pravdepodobne do útlmu. Pán 

starosta požiadal zástupcu AGRO-PONIKY p. Dratvu o vyčistenie kanálu. 

Zobralo na vedomie  
požiadavky a návrhy poslancov z ich volebných obvodov. 

Požiada 

riešiť požiadavky a návrhy poslancov z ich volebných obvodov. 

Zodpovedný: starosta obce 

Hlasovanie: 5/0/0/ 

 

 

K bodu č. 16 

Diskusia 

Do diskusie sa prihlásili: 

p. Mastišová ohľadne výstavby v lokalite Stráňa. Overila si prekážky v povolení stavby: 

- ochranné pásmo katolíckeho kostola do lokality výstavby nezasahuje 

- ochranné pásmo 50 m od verejného pohrebiska je dodržané 

- komunikovala s SSE – sú ochotní vybudovať elektrickú prípojku zdarma, celý proces trvá 2 

roky, je možnosť bodu napojenia na katolíckej fare, alebo sa pripoja ako oblasť. 

- komunikovala so Stredoslovenskou vodárenskou prevádzkovou spoločnosťou, je potrebné 

vybudovať verejný vodovod, resp. sa vykoná vrt. Stavebníci sú ochotní prispieť prácou 

a finančne 

- ohľadne prístupovej cesty si dali vyhotoviť vlastný posudok. 

Nevidia žiadnu prekážku vo výstavbe. 

Pán starosta upozornil, že p. Mastišová ešte pred kúpou pozemku dostala od obce vyjadrenie 

(územnoplánovaciu informáciu), že výstavba rodinných domov v tejto lokalite nie je v 

územnom pláne obce, čo riešil doplnok č. 4 k územnému plánu obce Poniky, dá sa vyhotoviť 

nový posudok na dopravnú infraštruktúru. Dotazoval sa, či si stavebníci vytvorili už združenie 

stavebníkov. Daná záležitosť sa prerokuje na pracovnej porade. 
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Vyjadrenie JUDr. Vladimíra Kuceja: pozemky na Stráni sa nepredávali ako stavebné 

pozemky, nakoľko sa predávali v stave ttp v cene 2,- Sk za m2. 

p.Šávolt: pripomenul odvodnenie cesty pri RD s.č. 61 

Michal Minárik: čo je presne myslené rekonštrukciou verejného osvetlenia. 

Pán starosta: výmena svietidiel a riadiacich jednotiek. 

 

K bodu č. 17 

Záver 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu a ukončil 9. riadne 

zasadnutie ObZ.  

 

Zapisovateľka:   Ing. Jana Ondrejková v.r.  

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Alena Ježeková v.r.   

 

       Ing. Peter Matula  v.r  

 

Starosta obce:    Ing. Ján Beňo  v.r.   

 

 
 

 


